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Abstract (en)
The munition (1) comprises a projectile (2), a propellant charge (3) and an igniter (5) in an end cap (6). The propellant charge comprises at least one
compressed block (4) covered by a protective sleeve (7), while the end cap is attached to the rear of the projectile by a connector (12). A connecting
ring (14) attached to the projectile surrounds at least part of the charge block, and has a cylindrical projection (14a) surrounded by the sleeve.
Preferred Features: The sleeve is made from a thermoshrink or composition material associated with a reinforcement and binding agent.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une munition (1) comprenant un projectile (2), un chargement propulsif (3) et un dispositif (5) d'allumage de ce dernier,
dispositif qui est solidaire d'un culot d'étanchéité (6). Cette munition est caractérisée en ce que le chargement propulsif (3) comprend au moins un
bloc (4) de charge agglomérée qui est recouvert d'une gaine de protection (7), le culot d'étanchéité (6) étant par ailleurs rendu solidaire d'une partie
arriére (2b) du projectile (2) par un moyen de liaison (12). <IMAGE>
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